
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι η διεύρυνση των δικαι-
ούχων περίθαλψης σε στρατιωτικά νοσοκομεία προϋποθέτει τη διερεύνηση όλων των 
παραμέτρων που σχετίζονται με την επάρκεια των πόρων, των υποδομών και του δια-
θέσιμου προσωπικού. Στο πλαίσιο αυτό εξετάζεται κάθε πρόταση που συνεισφέρει 
στην αναβάθμιση της υγειονομικής περίθαλψης που παρέχουν οι εν λόγω μονάδες και 
οι αποφάσεις που λαμβάνονται βασίζονται στις σχετικές εισηγήσεις. 

Κατά τα λοιπά, αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο υπουργείο. 
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